

### Speaker Luncheon Meeting 午餐演講會



Prof Richard Wong shares his views on “Understanding the Economics of Housing Wealth Distribution and its Consequences in Hong Kong”. Prof Wong is Chair of Economics, Philip Wong Kennedy Wong Professor in Political Economy, The University of Hong Kong.

王于漸教授就「分析香港房屋財富分配的影響」分享他的意見。王教授是香港大學經濟學講座教授及黃乾亨黃英豪政治經濟學教授。



Dr Michael Chan, Chairman of Café de Coral Group and Honorary Chairman of Legacy Academy, speaks on “The Challenge of Family Business Succession.”

大家樂集團主席及傳承學院榮譽主席陳裕光博士為題目「The Challenge of Family Business Succession」主講。

### SME Forum 中小企業論壇



More than 40 participants listen raptly to Mr Kelvin Chu, Chief Technology Officer, freeD Group Limited at the SME Forum entitled “SME Startups: Experience and Advice Sharing.” Other speakers at the forum include:

- Ir Prof John Mok, Chairman, Automatic Manufacturing Ltd and Chairman, HKIoD SME Committee
- Prof Frederick Yung, Part-time lecturer of CUHK MBA Programme on Entrepreneurship and Honorary Trainer, Hong Kong Business Angel Network

在中小企業論壇上，超過40名參加者正留心聆聽嘉賓之一，自樂集團有限公司技術總監朱其聖先生的講解。該次論壇的主題為「創立中小企業：經驗及建議分享」，其他主講嘉賓分別有：

- 藝美達集團主席及香港董事學會中小企業委員會主席 莫建鄰教授
- 香港中文大學工商管理碩士(創業課程)兼職導師及香港天使投資網絡名譽導師 容永笙教授

## Council Workshop 學會工作坊



Council members brainstorm useful and constructive ideas at a Council Workshop held in August to map out the Institute's directions.

本會理事會成員濟濟一堂，在8月舉行的學會工作坊上就學會的發展藍圖提出具建設性的想法和提議。

## Happy-Hour Networking Session 會員歡聚時光



More than 60 hob-nob at last July's Happy Hour Networking Session.

超過60人參加了在7月舉行的會員歡聚時光活動。

**Kindred Relations**  
友好組織關係



Mr John Brogden, CEO of the Australian Institute of Company Directors, meets Dr Carlye Tsui, HKIoD's CEO, during his visit to explore collaboration.

澳大利亞公司董事協會 (Australian Institute of Company Directors) 行政總裁 John Brogden 先生與本會行政總裁徐耐玲博士會面相談合作可能。

**Leisure Living**  
寫意人生講座



Mr Timothy Leung, COO of "Watch Critics" magazine, shares his knowledge on watches with more than 20 attendees of the "Leisurely Life Talk" organised by HKIoD.

《名錶論壇》營運總監梁春明先生在由本會舉辦的寫意人生講座上與超過20名參加者暢談名錶鑑賞的知識。

**Dialogue with Directors**  
與名董對話



Dr Moses Cheng, Founder Chairman and Honorary President and Chairman Emeritus of the Institute, leads small group discussions at the "Dialogue with Distinguished Directors" series launched in August to impart his insight and wisdom on sound corporate governance and high professional standards of directors. The small groups are meant to encourage interaction among participants.

本會在8月首次推出的「與名董對話，香港董事學會3D近距離接觸」系列，活動的頭炮由本會創會主席、榮譽會長兼榮譽主席鄭慕智博士主持領導。當日，鄭博士向參加者分享了達致良好企管及董事專業高水平的心得。由於參加人數有限，小組形式的討論促使成員之間有更多的互動。

## Professional Talks 專業講座



More than 20 attend the Professional Talk entitled “In View of Cyber Attack, What Questions Should the Board Ask of Management.” The talk was organised jointly by HKIoD and iSystems Security Limited.

超過20人出席題目為「In View of Cyber Attack, What Questions Should the Board Ask of Management」專業講座。講座由本會及iSystems Security Limited合辦。



Mr Brian Ho, Ernst & Young’s Sustainability Leader (South China, Hong Kong and Macau) of Climate Change and Sustainability Services, chairs the event “Starting your ESG Reporting Journey – Management and Budget Issues.” The Professional Talk held jointly by the Institute and Ernst & Young drew more than 40 attendees.

由安永中國華南及港澳可持續發展業務總監(氣候變化與可持續發展服務)何智權先生主持，題目為「Starting Your ESG Reporting Journey – Management and Budget Issues」的專業講座，吸引了超過40名人仕出席。該講座由本會及安永合辦。



Mr Seaman Kwok, Corporate Secretarial Head of the Boardroom Corporate Services (HK) Limited, shares his knowledge with more than 20 attendees of the Professional Talk entitled “Appropriate Business Structure as a First Step to Success.”

在於本會與寶德隆企業服務(香港)有限公司合辦，題目為「適當的企業架構：成功的第一步」的專業講座上，該公司的企業秘書主管郭兆文先生與超過20名出席者分享題目相關的知識。